
Protokół Nr 6/2024 

z posiedzenia komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Złotoryi  

odbytego w dniu 16.12.2024 r. 

 

 

Obecni: Artur Baranowski ,  Agnieszka Diorić, Przemysław Markiewicz, Paweł Maciejewski, Iwona Miras, 

Agnieszka Zawiślak 

Goście: Pani Halina Nowodyła 

Goście: Pan Jacek Janiak Naczelnik Wydziału Architektury, Geodezji i Rozwoju Miasta 

           

Prowadząca posiedzenie: Iwona Miras - Przewodnicząca Komisji  

 

Posiedzenie  komisji otworzyła przewodnicząca Iwona Miras. W posiedzeniu uczestniczyło                 

6 radnych, co stanowiło kworum, przy którym komisja mogła obradować, podejmować 

prawomocne wnioski i opinie. Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad komisji. 

3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia komisji w dn. 25 listopada 2024 r. 

4. Rozpatrzenie wniosku Pani Halina Nowodyła (zam. Złotoryja ul. Basztowa 16/3) dot. wykupu 

mieszkania nr 4). 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Radni nie wnieśli uwag, porządek został przyjęty jednogłośnie.  

6 głosów ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, .0 głosów ,,wstrzymujących się”  

 

ad. 3 Przyjęcie Protokołu z posiedzenia komisji w dn.25.11.2024 r. 

Radni nie wnieśli uwag, protokół został przyjęty jednogłośnie.  

6 głosów ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, .0 głosów ,,wstrzymujących się” 

 

ad.4 Rozpatrzenie wniosku dot. lokalu mieszkalnego 

Pismem z dnia 04.11.2024 r. Pani Halina Nowodyła zwróciła się do Pana Burmistrza Pawła 

Kulig,  Przewodniczącego Rady Miejskiej Komisji Pana Waldemara Wilczyńskiego oraz 

instytucji samorządowych o pomoc w wykupie sąsiadującego z jej mieszkaniem które chciała 

adoptować na pomieszczenie gospodarcze i  zainstalować piec co. W czasookresie pomiędzy 

złożeniem pism, a posiedzeniem komisji Pani Nowodyła otrzymała pozytywną odpowiedź                     

z Urzędu Miasta i poproszona do stawienia się w Urzędzie celem uzupełnienia formalności.  

Po przybyciu na komisję oświadczyła, że jest zadowolona z takiego sposobu załatwienia 

sprawy.  

Wobec powyższego, skarga nie była rozpatrywana na posiedzeniu komisji. 

 

ad. 5 sprawy różne 

brak 

 

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia Komisji 

 

 

 Przewodnicząca  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

                        Iwona Miras 


